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RWS.8021.3.2022                                                                                                

 

 

 

PROTOKÓŁ 2/2022 

Z POSIEDZENIA RADY SPOŁECZNEJ 

GMINNEJ PRZYCHODNI ZDROWIA W RZGOWIE 

w dniu 13 grudnia 2022 r. 
 

Ad.1. 

 

Posiedzenie Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie otworzył o godz. 1405 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski witając członków Rady i zaproszonych 

gości. W posiedzeniu wziął udział Dyrektor przychodni Jarosław Nettik oraz Główna Księgowa 

placówki Marzena Filip. 

 

Ad.2. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski na podstawie listy obecności poinformował, 

że sześciu z siedmiu  członków Rady Społecznej jest obecnych i stwierdził kworum 

uprawniające do podejmowania uchwał (nieobecny Zbigniew Waprzko). Lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie i uzgodnienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej GPZ w Rzgowie. 

5. Przedstawienie wniosków i opinii dotyczących planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2023 - podjęcie uchwały 

w sprawie przedstawienia wniosków i opinii dotyczących planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2023 r. 

6. Przedstawienie wniosków i opinii dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego 

Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie – podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia 

wniosków i opinii dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego Gminnej Przychodni 

Zdrowia w Rzgowie. 

7. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski poddał pod głosowanie przyjęcie 

zaproponowanego porządku posiedzenia.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Społeczna Gminnej 

Przychodni Zdrowia przyjęła porządek posiedzenia bez uwag.  
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Ad.4. 

Projekt protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia 

w Rzgowie został przedstawiony członkom Rady wraz z zaproszeniami na dzisiejsze 

posiedzenie. Żaden z członków nie wniósł do niego uwag. 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z posiedzenia Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia z dnia 28 marca 2022 r.  

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Społeczna GPZ 

przyjęła protokół bez uwag.  

 

Ad.5. 

 

Plan finansowy, w tym plan inwestycyjny GPZ w Rzgowie na rok 2023 przedstawił Dyrektor 

Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie Jarosław Nettik (załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu). Swoje wystąpienie rozpoczął od zwrócenia uwagi na różnice w planie 

inwestycyjnym na 2023 rok w stosunku do ubiegłorocznego budżetu. Spowodowane są 

rosnącymi kosztami usług,  został założony spory wzrost dochodu, który wynikał z różnych 

kwestii m.in. z usług świadczonych na podstawie kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia. Fundusz podwyższył stawkę kapitacyjną tzn. za każdego pacjenta zapisanego do POZ  

wypłacał więcej pieniędzy. Ten wzrost nastąpił od lipca 2022 roku. NFZ płacił również za 

wizyty pacjentów u lekarzy specjalistów ponad liczbę ustaloną kontraktem. Kolejną kwestią 

składającą się na przewidywany wzrost dochodu był wzrost cen usług prywatnych. 

Przewidywane koszty są dużo wyższe ale trudno przewidzieć jakie będą ceny gazu, energii 

elektrycznej czy innych usług w roku 2023. 

 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski przeczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Społeczna Gminnej 

Przychodni Zdrowia postanowiła o przyjęciu uchwały Nr 4/2022 w sprawie 

przedstawienia wniosków i opinii dotyczących planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie na rok 2023 (załącznik Nr 3 do 

niniejszego protokołu) 

Ad.6. 

Zmianę Regulaminu organizacyjnego Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie w zakresie 

cennika usług komercyjnych przedstawił Dyrektor Jarosław Nettik. Została podpisana nowa 

umowa na kolejny okres rozliczeniowy z firmą „Diagnostyka”, która złożyła najkorzystniejszą 

ofertę. Jest to firma, która już współpracowała z przychodnią. Z uwagi na zmiany cen 

przychodnia również musiała je podnieść. Dotyczy to również usług  diagnostycznych. Cennik 

usług medycznych GPZ z nowymi cenami został przedstawiony na posiedzeniu - została 

dodana pozycja: badanie Holtera EKG (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). Cena takiego 

badania będzie wynosiła 120 zł.  

Członek Rady Społecznej Rafał Kluczyński spytał czy w związku z tym, że rosną koszty 

związane z diagnostyką oraz koszty związane z pracą lekarzy, to czy z przedstawionych 

podwyżek zostanie jakiś przychód dla Gminnej Przychodni Zdrowia. 
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Na pytanie odpowiedziała Główna Księgowa GPZ Pani Marzena Filip: niestety nic nie można 

obiecać, gdyż patrząc po kosztach w roku 2022 już widać, że założenia zmieniły się w stosunku 

do zakładanych planów z początku roku 2022. Podwyżki są w każdym miesiącu i GPZ nie jest 

w stanie już nad tym zapanować, natomiast jest prowadzona kalkulacja aby jakaś kwota została 

dla GPZ. Główną grupą kosztów nieprzewidywalnych są badania, gdyż ceny bardzo szybko się 

zmieniają (około 6-7 razy w ciągu roku). Nie wiadomo jak to się przełoży na firmy, które zaczną 

ponosić swoje koszty gazu czy energii elektrycznej itp. Również najniższe wynagrodzenie od 

nowego roku 2023 wzrasta więc to na pewno będzie miało przełożenie na koszty badań. Jeżeli 

nic się nie zmieni odnośnie kontraktu z NFZ to jest zakładane, że te przychody będą dla GPZ. 

Aktualizacja cennika usług medycznych wynika z ostatnich kosztów rynkowych. Pani Filip 

stwierdziła, że ciężko określić ile GPZ zarobił z usług medycznych. 

Dyrektor Jarosław Nettik dodał, że każdy lekarz przyjmujący odpłatnie wynegocjował inną 

stawkę procentową. Jest to udział procentowy tzn. lekarz taki sam procent dostawał wtedy 

przed podwyżką i po podwyżce (w wartościach bezwzględnych) GPZ będzie miało większe 

pieniądze niż wcześniej. Placówka z lekarzem dzieli się proporcjonalnie do przychodu za 

wykonane usługi. 

Członek Rady Społecznej Marek Skalski zapytał czy lekarze zatrudnieni na etacie będą sami 

musieli opłacać składkę zdrowotną.  

Pani Filip odpowiedziała, że na ostatnim szkoleniu na którym uczestniczyła nie było informacji 

na ten temat. Dodała, że wszystko można wprowadzić ale ciężko wyobrazić sobie jakby to 

miało wyglądać technicznie.  

Członek Rady Społecznej Pan Adam Krajewski spytał ile wyniósł przychód za sprzedaż usług 

medycznych w 2022 roku, skoro planowany przychód za sprzedaż tego typu usług na 2023 rok 

wynosi 95 000 zł. 

Pani Filip odpowiedziała, że na razie nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, gdyż rok się 

nie skończył ale postara się na koniec roku przygotować taką szczegółową informację. 

Przewodniczący Rady Społecznej GPZ Miron Ossowski doprecyzował ostatnie pytanie: punkt   

„sprzedaż usług medycznych” powinien być bardziej uszczegółowiony w celu dokonania w 

przyszłości szczegółowej analizy. 

Pan Rafał Kluczyński zadał pytanie do Dyrektora Jarosława Nettika odnośnie cennika za usługi 

medyczne: czy może być on w każdym momencie zaktualizowany? 

Dyrektor GPZ potwierdził, że cennik można w każdej chwili zmienić, tylko wtedy należy 

zwołać Radę Społeczną w celu przedstawienia nowego cennika. Natomiast jeżeli próg zostanie 

przekroczony, może się okazać, że pacjenci przestaną korzystać z usług medycznych. 

Porównując ceny GPZ w Rzgowie do cen łódzkich przychodnia ma ceny na tyle konkurencyjne, 

że dużo osób przyjeżdża do Rzgowa spoza terenu szczególnie do kardiologa. 

Przewodniczący Rady Społecznej Miron Ossowski przeczytał projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. 

W głosowaniu: 6 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Społeczna Gminnej 

Przychodni Zdrowia postanowiła o przyjęciu uchwały Nr 5/2022 w sprawie 

przedstawienia wniosków i opinii dotyczących zmiany Regulaminu organizacyjnego 

Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie. (załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 7. 

Sprawy różne Przewodniczący Rady Społecznej  Miron Ossowski rozpoczął od 

poinformowania członków Rady o piśmie, które wpłynęło do niego w dniu 28 listopada  

2020 roku, a które dotyczyło sposobu leczenia żony mieszkańca gminy Rzgów 

(zanonimizowany wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). Przytaczając 

zapisy Regulaminu Rady Społecznej zwrócił uwagę na to, że jako organ podejmują decyzje  

w formie uchwał i tylko w zakresie zastrzeżonym do swojej kompetencji (zgodnie z ustawą  

o działalności leczniczej). Złożone przez mieszkańca pismo nie dotyczy spraw medycznych  

a jest prośbą o możliwość przedstawienia informacji na temat leczenia żony.  

W związku z jej śmiercią podjął on kroki prawne w wyniku, których lekarzowi Gminnej 

Przychodni Zdrowia w Rzgowie została orzeczona przez Okręgowy Sąd Lekarski w Łodzi kara 

nagany. Następnie Przewodniczący zaproponował aby dać możliwość osobistego  

przedstawienia sprawy mieszkańcowi gdyż w jego wypowiedzi mogą pojawić się wnioski lub 

zastrzeżenia w stosunku do Gminnej Przychodni Zdrowia (jej organizacji pracy). W takim 

przypadku rozpatrzenie wniosku  będzie już w kompetencji Rady. Na koniec zwrócił się do 

członków Rady o wyrażenie uwag i opinii w tej sprawie. 

Członek Rady Społecznej Marek Bartoszewski stanął na stanowisku, że ponieważ sprawa nie 

dotyczy kwestii medycznych Rada nie powinna się nimi zajmować.  

Członek Rady Społecznej Rafał Kluczyński zgodził się z przedmówcą. Dodał jednak, że jego 

zdaniem powinno się wysłuchać mieszkańca. Członkowie Marek Skalski i Adam Krajewski 

przyłączyli się do tej opinii. Poprosili również o przedstawienie sprawy przez Dyrektora 

przychodni p. Nettika. 

Jarosław Nettik powiedział, że w sprawie zmarłej pacjentki wpłynęła skarga rodziny na sposób 

jej leczenia. Kobieta zmarła w listopadzie 2020 roku w trakcie trwania pandemii Covid-19. Na 

to pismo Dyrektor udzielił pisemnej odpowiedzi. Następnie wpłynęło kolejne pismo stanowiące 

wniosek do GPZ w Rzgowie o odszkodowanie za popełniony w ocenie męża zmarłej błąd 

lekarski. Z uwagi na to, że takie środki mogą być zasądzone przez sąd mieszkaniec skierował 

sprawę do Okręgowego Sądu Lekarskiego w Łodzi, który we wrześniu 2022 roku orzekł karę.  

W związku z tą decyzją mieszkaniec skierował pismo do GPZ w Rzgowie z prośbą  

o ustosunkowanie się do wyroku. Na pismo odpowiedziała kancelaria prawna reprezentująca 

przychodnię powołując się na przedstawione orzeczenie sądu w części odnoszącej się do zasad 

organizacji przychodni, co do których nie było zastrzeżeń. Na tym zakończyła się wymiana 

korespondencji. 

Członek Rady Społecznej Rafał Kluczyński spytał czy Rada Społeczna powinna zająć 

stanowisko na piśmie w sprawie śmierci pacjentki? Przewodniczący Miron Ossowski 

odpowiedział, że jeśli mieszkaniec zgłosi uwagi czy zastrzeżenia dotyczące natury 

organizacyjnej GPZ to jako Rada Rada mogą się odnieść do sprawy, w kwestii natury 

medycznej nie mają takich kompetencji. Następnie mieszkaniec, który złożył wniosek  został 

poproszony na posiedzenie Rady Społecznej. Przedstawił on przebieg choroby żony, jej wizyt 

u lekarza GPZ w Rzgowie, odczytał treść pism skierowanych przez siebie i rodzinę do 

przychodni oraz uzasadnienie do orzeczenia Okręgowej Izby lekarskiej w Łodzi. 

W związku z tym, że mieszkaniec nie miał pytań do Rady Społecznej a do Dyrektora Jarosława 

Nettika Przewodniczący Miron Ossowski zasugerował, że powinien je złożyć na piśmie w celu 



 
 

5 

 

uzyskania odpowiedzi. Rada Społeczna może się odnieść tylko do kwestii organizacyjnych 

GPZ a w wypowiedzi mieszkańca nie znalazły się te aspekty. Jeżeli takie będą wtedy Rada 

Społeczna udzieli odpowiedzi w tym zakresie.  

Ad.8. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Społecznej o godz. 1600 

zamknął posiedzenie Rady Społecznej Gminnej Przychodni Zdrowia w Rzgowie. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

pracownik Referatu Rozwoju     Przewodniczący Rady Społecznej 

i Współpracy Społecznej      GPZ w Rzgowie 

 

    /-/Anna Płusajska        /-/Miron Ossowski 


